
Protokół Nr 50/23

z posiedzenia  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu,  które  odbyło  się  w dniu  27  września
2023 r. godz. 12.30 sala nr 4 UM Pabianice ul. Zamkowa 16.

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Iwona Marczak – Przewodnicząca ww. Komisji.

Lista  obecności  radnych  Komisji  Oświaty  Kultury  i  Sportu  stanowi  załącznik  nr  1  do
protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie posiedzenia Komisji.

Porządek obrad:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad.
2. Informacja nt. przyjęcia protokołu Nr 49/23 z dnia 20.07.2023 r.
3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na

2023 r. -  projekt nr 2.
4. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na

2023 r. -  projekt nr 4.
5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na

2023 r. - projekt nr 5.
6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  imienia  hali  sportowej  przy

Szkole Podstawowej nr 13 w Pabianicach.
7. Sprawy różne:

- Protokół z posiedzenia Rady Sportu w dniu 13.07.2023 r.

Ad. 1
Przewodnicząca Komisji  Iwona Marczak przywitała radnych i gości następnie otworzyła
obrady komisji.
Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag. Porządek obrad przyjęto. 

Ad. 2
Przewodnicząca  Komisji  poinformowała,  że  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  do  treści
wyłożonego protokołu Nr 49/23 z dnia 20 lipca 2023 r. w związku z tym uważa protokół za
przyjęty.

Ad. 3
Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2023 r. -  projekt nr 2. (zał. nr 2)  

Uzasadnienie:
I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 810.048,00 zł, w tym:

1) dochody bieżące (kwota zwiększenia 810.048,00 zł), w tym:
-  zwiększenie  dochodów  o  kwotę  810.048,00  zł  z  tytułu  środków  na  uzupełnienie
dochodów gmin w związku z przyznaniem dodatkowej kwoty uzupełniającej  subwencję
ogólną.

II. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 810.048,00 zł, w tym:
1) wydatki bieżące (kwota zwiększenia 600.000,00 zł), w tym:



- zwiększenie wydatków w kwocie 600.000,00 zł w grupie dotacje na zadania bieżące w
Wydziale Spraw Lokalowych z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji przedmiotowej dla
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej celem zabezpieczenia środków na wymianę urządzeń
grzewczych  wraz  z  uszczelnieniem  przewodów  kominowych  w  lokalach  będących
własnością  Gminy  Miejskiej  Pabianice  (300.000,00  zł)  oraz  na regulacje  wynagrodzeń
wraz z pochodnymi dla pracowników Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej.
2) wydatki majątkowe (kwota zwiększenia 210.048,00 zł), w tym:
- zwiększenie wydatków w kwocie 90.048,00 zł w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne
z przeznaczeniem na dotację celową dla Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej na realizację
zadania pn.: „Wykonanie przyłączy wodno - kanalizacyjnych”,
- zwiększenie wydatków w kwocie 120.000,00 zł w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne
w  Wydziale  Gospodarki  Nieruchomościami  z  przeznaczeniem  na  nabywanie
nieruchomości na własność gminy.

III. Wprowadza  się  do  załącznika  dotacyjnego  środki  z  Funduszu  Pomocy  dla
przedszkoli  niepublicznych  na  kwotę  7.873,11  zł  zgodnie  z  zarządzeniem  Prezydenta
Miasta Nr 274/2023/P z dnia 25 sierpnia 2023 r.

Następnie wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2023 rok – projekt nr 2

Głosowanie: za – 8, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.
Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Ad. 4
Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2023 r. -  projekt nr 4. (zał. nr 3)  

Uzasadnienie:
I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 4.102.915,00 zł, w tym:
1) dochody bieżące (kwota zwiększenia 4.102.915,00 zł), w tym:
-  zwiększenie  dochodów o  kwotę  137.271,00  zł  w  związku  z  otrzymaniem środków z
rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej,
-  zwiększenie  dochodów  o  kwotę  3.965.644,00  zł  z  tytułu  środków  na  uzupełnienie
dochodów gmin w związku z przyznaniem dodatkowej kwoty uzupełniającej  subwencję
ogólną.
II. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 4.102.915,00 zł, w tym: 
1) wydatki bieżące (kwota zwiększenia 4.102.915,00 zł), w tym: 
-  zwiększenie  wydatków  w  kwocie  415.515,00  zł  w  grupie  wydatków  związanych  z
realizacją ich statutowych zadań w Wydziale Edukacji, Kultury i Sportu z przeznaczeniem
na:  zakup  energii  w  szkołach  podstawowych  -  200.000,00  zł,  zwiększenie  odpisu  na
zakładowy fundusz świadczeń socjalnych dla nauczycieli  w roku 2023 - 137.271,00 zł,
koszty  związane  z  dowozem  uczniów  niepełnosprawnych  do  szkół  i  przedszkoli  -
70.000,00 zł, koszty utrzymania przedsięwzięcia pn. „Poprawa efektywności wykorzystania
energii w budynkach użyteczności publicznej Gminy Miejskiej Pabianice” - 8.244,00 zł, 
- zwiększenie wydatków w kwocie 1.600.000,00 zł w grupie wynagrodzeń i składek od nich
naliczanych w Wydziale Edukacji, Kultury i Sportu z przeznaczeniem na zabezpieczenie
brakujących środków na wynagrodzenia w szkołach podstawowych, 
- zwiększenie wydatków w kwocie 1.400.000,00 zł w grupie dotacje na zadania bieżące w
Wydziale  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  w  związku  ze  zmianami  w  liczbie  dzieci
uczęszczających  do  niesamorządowych  przedszkoli  oraz  posiadających  orzeczenie  o
potrzebie kształcenia specjalnego, 



-  zwiększenie  wydatków  w  kwocie  668.500,00  zł  w  grupie  wydatków  związanych  z
realizacją ich statutowych zadań w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji z przeznaczeniem
na:  utrzymanie  budynku  Pabianickiego  Centrum  Sportów  Wodnych  -  50.000,00  zł,
zabezpieczenie  środków  niezbędnych  do  prawidłowego  funkcjonowania  ośrodka  -
610.000,00  zł  (zakup  materiałów,  energii  i  usług),  zwiększenie  odpisu  na  zakładowy
fundusz świadczeń socjalnych w roku 2023 - 8.500,00 zł, 
- zwiększenie wydatków w kwocie 18.900,00 zł w grupie wynagrodzeń i składek od nich
naliczanych  w  Miejskim  Ośrodku  Sportu  i  Rekreacji  z  przeznaczeniem na  utworzenie
nowego etatu na stanowisko konserwatora sprzętu sportowego. 

Radny Włodzimierz Stanek: 50 000 na obsługę szkutni to jest zwiększony od zera ten
paragraf, tam nie mieliśmy nic? Jest 50 000 do końca roku, czy zwiększamy, a coś już
wydaliśmy? I ile jeżeli już coś wydaliśmy?

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska: Szanowni Państwo, nie ma takiego pojęcia jak
„ten  paragraf”  tylko  i  wyłącznie  na  szkutnię.  Co  do  zasady  Miejski  Ośrodek  Sportu  i
Rekreacji  posługuje  się  swoim działem,  rozdziałem i  paragrafem,  gdzie  poszczególne
paragrafy klasyfikacji budżetowej musimy uzupełnić o określone środki tak żeby wydatków
wystarczyło do końca roku.

Przewodnicząca  Komisji  Iwona  Marczak: Tutaj  jest  duża  kwota  do  dopłaty  dla
niepublicznych przedszkoli. Czy jeżeli miejsca są w przedszkolach publicznych, a rodzice
decydują, że zapisują do niepublicznego to my musimy i tak dopłacić do tego? 

Naczelnik Waldemar Boryń: To jest wola rodziców. Decyduje rodzic. Pojawiło się jedno
duże niepubliczne przedszkole, czyli Kameleon na ulicy między Pułaskiego, a św. Jana.
Jest  to  bardzo  duże  przedszkole,  bo  w  tej  nowej  kamienicy,  w  tym  nowym
apartamentowcu.  Oni  mają  stawkę  taką  samą  jak  my,  czyli  przysłowiową  złotówkę  z
małym  okładem  więc  jest  to  przedszkole  konkurencyjne.  Tym  bardziej,  że  jest  to
przedszkole  konkurencyjne  dla  mieszkańców  spoza  Pabianic,  bo  nasi  Pabianiczanie
dopiero jak się  spóźnią to trafiają do tego przedszkola.  Natomiast  generalnie jest  tam
bardzo dużo dzieci  spoza miasta, co generuje mnóstwo pracy w związku z refundacją
kosztów, bo inne gminy nam potem zwracają te środki wydatkowane przez nas. Jest to
naszym dochodem. Liczba dzieciaków pomiędzy 2021, a 2023 rokiem wzrosła o ponad
20 %. To jest  wzrost  liczby dzieci  w przedszkolach,  tych nie  naszych.  Co powoduje z
jednej strony wzrost kwoty na jedno dziecko, ale również wzrost globalnie kwoty dotacji,
którą miasto wypłaca. Część z tych środków później wraca do nas.  Rodzic ma w 100 %
decyzyjność jeżeli chodzi o wybór przedszkola. Nie mamy na to żadnego wpływu.

Radny Andrzej Żeligowski: W naszych przedszkolach też jest wzrost o 20 %?

Naczelnik  Waldemar  Boryń: W  naszych  przedszkolach  sytuacja  jest  dosyć
skomplikowana  dlatego,  że  wraz  z  reformą,  która  rozpoczęła  się  w  2013  roku,  kiedy
zostały zmienione lata funkcjonowania dziecka w przedszkolu jako obowiązkowe dla nas,
czyli sześciolatki idą do szkół, trzylatki obowiązkowo mamy przyjąć do przedszkoli. Wtedy
przygotowaliśmy  infrastrukturę  budynków pod  3  roczniki.  Po  zmianie  w  2014-15  roku
trzylatki pozostały w przedszkolach, a sześciolatków rodzice zdecydowali się nie posyłać
do szkół. Pojawił nam się więc czwarty rocznik. W związku z tym od 2015 roku musieliśmy
znaleźć miejsca dla tych dzieci, które się do nas zgłoszą, bo mamy obowiązek, albo je
przyjąć do naszych przedszkoli, albo zawrzeć umowę z przedszkolem obcym na obsługę
naszych dzieci i płacić im zgodnie z przetargiem. My wybraliśmy opcję bierzemy wszystkie
dzieciaki  i  tym  samym  pogorszyliśmy  naszą  infrastrukturę  odbierając  dzieciakom  tak
zwane sale rekreacyjne. Czyli  nie tylko sale dydaktyczne były salami, w których dzieci



przebywały,  uczyły  się  bawiły,  ale  także  sale  rekreacyjne  gdzie  odbywały  się
przedstawienia, uroczystości, rytmika i inne, bo taka była potrzeba. Dzisiaj kiedy nasze
przedszkola się kurczą my te sale uwalniamy. Czyli  nie można powiedzieć że nam się
pojawiły wolne miejsca w przedszkolach, bo my nareszcie uwalniamy sale, które przez ileś
tam  lat  służyły  innemu  celowi.  Mieliśmy  też  grupy  przedszkolne  w  szkołach  i  je  też
zlikwidowaliśmy. Nie mamy już grup przedszkolnych w szkołach.

Radny Włodzimierz Stanek:  Co z parkingiem przed pływalnią, co do którego już pare
interpelacji  było  składanych,  bo  to  jest  teren  niby  nie  należący  do  miasta,  częściowo
powiat, ale nie uregulowane. Jaki jest stan na chwilę obecną i czy coś się w tej sprawie
dzieje, aby w końcu do tego remontu doprowadzić?

Dyrektor MOSIR Piotr Adamski: Nie jest to teren należący do miasta ani do MOSIRu
korzystają z niego nie tylko klienci, ale również ostatnio zrobił się tam parking dla tirów.
Wiem, że kwestia remontu nawierzchni była poruszana kilkakrotnie w ciągu ostatnich lat
przez władze miasta i powiatu, ale nie znam szczegółów, ponieważ ja nie uczestniczę w
tych rozmowach.

Radny Tadeusz Gęs: Jak wyszła analiza wakacyjna remontu basenu?

Dyrektor MOSIR Piotr Adamski: Ta analiza  jest przekazana do zapoznania i podjęcia
decyzji do władz miasta i przewodniczącego Rady Miejskiej w związku z tym myślę, że
przyjdzie czas, że będziemy musieli ją omówić może na następnych komisjach.

Następnie wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2023 rok – projekt nr 4

Głosowanie: za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Ad. 5.
Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2023 r. -  projekt nr 5. (zał. nr 4)  

Uzasadnienie:
I. Zwiększa się plan dochodów o kwotę 237.575,00 zł w tym:
- dochodów w kwocie 151.544,60 zł z tytułu wpływu odsetek od środków na rachunkach
bankowych,
-  dochodów w  kwocie  86.030,40  zł  w  związku  z  naliczeniem odsetek  bankowych  od
dochodów  pieniężnych  zgromadzonych  na  wyodrębnionym  rachunku  bankowym
dotyczącym realizacji zadań z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.

II. Zwiększa się plan wydatków majątkowych per saldem o kwotę 237.575,00 zł, w tym:

Wydział Ochrony Środowiska
- zwiększenie wydatków o kwotę 128.000,00 zł, w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne,
w tym:
•  utworzenie  nowego  zadania  pn.  „Rewitalizacja  terenu  przy  ul.  św.  Rocha  22  w
Pabianicach” - kwota 120.000,00 zł, 
• utworzenie nowego zadania pn. „Budowa wybiegu dla psów” - kwota 8.000,00 zł.

Zarząd Dróg Miejskich



- zwiększenie wydatków o kwotę 200.000,00 zł w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne,
w tym: 
• na zadaniu pn. „Przebudowa dróg gminnych wraz z chodnikami"- kwota 73.969,60 zł, 
•  na  zadaniu  pn.  „Przebudowa  dróg  gminnych  na  obszarze  administracyjnym  miasta
Pabianice  -  dofinansowanie  z  Rządowego  Funduszu  Inwestycji  Lokalnych”  -  kwota
126.030,40 zł.

Wydział Edukacji i Sportu
- zmniejszenie wydatków per saldem o kwotę 90.425,00 zł, w grupie inwestycje i zakupy
inwestycyjne, w tym: 
• utworzenie nowego zadania pn. „Wykonanie instalacji monitoringu na hali sportowej przy
SP 15” - kwota 11.000,00 zł, 
• utworzenie nowego zadania pn. „Opracowanie projektu instalacji elektrycznej w SP 17” -
kwota 12.000,00 zł, 
•  utworzenie  nowego  zadania  pn.  „Zakup  kuchni  elektrycznej  dla  PM  8”  -  kwota
10.600,00 zł, 
• zwiększenie wydatków o kwotę 250.000,00 zł na zadaniu pn. „Modernizacja kotłowni w
SP  8”  w  związku  ze  złożonymi  ofertami,  które  znacznie  przewyższyły  kwotę
zabezpieczoną w budżecie, 
•  zwiększenie  wydatków o  kwotę  90.000,00 zł  na  zadaniu  pn.  „Poprawa infrastruktury
rekreacyjno-sportowej-technicznej na terenie miasta Pabianic-Budowa hali sportowej przy
SP 13 - wkład własny do projektu dofinansowanego z RFIL", w związku z rozszerzeniem
zakresu prac, 
•  zmniejszenie wydatków o kwotę 40.000,00 zł  na zadaniu pn. „Poprawa infrastruktury
rekreacyjnej - sportowej - technicznej na terenie miasta Pabianic - budowa hali sportowej
przy SP 13 - dofinansowanie z RFIL", 
• zmienia się nazwę zadania pn. „Modernizacja dachu budynku w SP 1” na zadanie pn.
„Modernizacja  dachu  budynku  wraz  z  modernizacją  pracowni  dydaktycznej  w  SP 1”  i
zmniejsza  się  wydatki  roku  2023  o  kwotę  419.000,00  zł  w  związku  z  rozszerzeniem
zakresu prac oraz wydłużeniem terminu realizacji zadania do 2024 r.,(środki na realizację
w roku 2024 - 441.000,00 zł), 
• zmniejszenie wydatków o kwotę 5.025,00 zł na zadaniu pn. „Opracowanie dokumentacji
dotyczącej modernizacji dachu w SP 1” w związku z zakończeniem zadania i powstałymi
oszczędnościami.

Radny Tadeusz Gęs: Jak wygląda obecnie sytuacja dachu na Szkole Podstawowej nr 1?
Czy zostały zabezpieczone wszystkie wartościowe rzeczy w szkole?

Naczelnik Waldemar Boryń: Budynek został  zabezpieczony, dach został   naprawiony
prowizorycznie, tak żeby nie zalewało sal. Została osuszona jedna z tych pracowni, która
ucierpiała najbardziej podczas zalania. Prace w niej już są kończone i za chwilę będzie
udostępniona  uczniom.  Dach  został  zabezpieczony,  jeżeli  nie  wydarzą  się  jakieś
nadzwyczajne  zjawiska atmosferyczne to do wiosny wytrwa liczymy na to, że nic się nie
wydarzy,  żadne  tornada,  wichury.   Liczymy  też  na  to,  że  ten  przetarg  zostanie
rozstrzygnięty, bo robimy do niego kolejne podejście i do końca przyszłych wakacji dach
zostanie razem z kominami, obróbkami blacharskimi i oknami dachowymi, zrobiony.

Radna Bożenna Kozłowska: Mam pytanie odnośnie wybiegu dla psów. Ten temat był
omawiany na komisji budżetu i tak 8 000 jest na dokumentacje, a 160 000 ma kosztować
wybieg. Czy to będą dwa wybiegi, czy jeden?



Skarbnik  Miasta  Katarzyna  Muszyńska: Już  ustaliłam,  że  jeden.  Na  ten  moment
zaczynamy od tego w Parku Wolności.

Następnie wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2023 rok – projekt nr 5

Głosowanie: za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Ad. 6
Naczelnik Waldemar Boryń przedstawił  projekt uchwały w sprawie nadania imienia
hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 13 w Pabianicach (zał. nr 5)

Uzasadnienie:
Podjęcie uchwały wynika z wniosku złożonego przez radę pedagogiczną, radę rodziców
oraz  samorząd  uczniowski  Szkoły  Podstawowej  nr  13  im.  Stefanii  Sempołowskiej  w
Pabianicach, na podstawie § 2 rozporządzenia Ministra Edukacji  Narodowej z dnia 28
lutego  2019  r.  w  sprawie  szczegółowej  organizacji  publicznych  szkół  i  publicznych
przedszkoli. Wskazane organy szkoły wystąpiły z propozycją nadania imienia Pabianickich
Olimpijczyków hali sportowej działającej przy szkole.
Nadanie  nowo  otwartemu  szkolnemu  obiektowi  sportowemu  imienia  Pabianickich
Olimpijczyków  stanowi  wyraz  naszej  troski  o  kondycję  najmłodszego  pokolenia.
Olimpijczycy  skłaniają  bowiem  do  krzewienia  sposobu  życia  opartego  na  wartościach
wychowawczych  dobrego  przykładu,  radości  z  wysiłku,  poszanowania  uniwersalnych  i
podstawowych  zasad  etycznych  oraz  odpowiedzialności  społecznej.  Pabianice  mają
swoich olimpijczyków! Jest  to cenny kapitał  kulturowy,  który zasługuje na odpowiednie
spożytkowanie. Nic tak nie motywuje do aktywności młodego człowieka jak świadomość,
że tutaj zdobywali swoje umiejętności wybitni sportowcy o międzynarodowej renomie w
takich dyscyplinach jak lekkoatletyka, boks, zapasy, koszykówka, szermierka, kolarstwo.
Sport  uprawiany  bez  jakiejkolwiek  dyskryminacji  w  duchu  olimpijskim,  który  wymaga
wzajemnego zrozumienia,  w połączeniu z duchem przyjaźni,  solidarności  i  fair  play to
doskonały  instrument  harmonijnego  rozwoju  pabianiczan.  Chcemy,  by  patronem
nowoczesnej hali sportowej, służącej rozwojowi młodych mieszkańców naszego miasta,
byli wybitni sportowcy, medaliści i uczestnicy igrzysk olimpijskich

Radny  Gabriel  Grzejszczak:  Czy  jakaś  tablica  z  wymienieniem  tych  wszystkich
zawodników będzie? Jaka jest ilość tych zawodników, czy coś więcej  jest  Pan nam w
stanie powiedzieć?

Naczelnik Waldemar Boryń: Tak, oczywiście. Będzie nie tylko tablica, ale nie chciałbym
zdradzać pewnych szczegółów takich kulis. Mamy pewien bardzo ciekawy pomysł dlatego
nie chciałbym go zdradzać jeśli chodzi o wizualne przedstawienie. Samo nadanie imienia
planowane jest na dzień 20 października. Liczba olimpijczyków jest imponująca, bo mamy
9 osób i 3 osoby, które krótkotrwale lub delikatnie były związane z Pabianicami. Wszystkie
osoby zostaną odpowiednio uhonorowane, będzie lista, będą tablice, będą zdjęcia, będzie
wszystko  co  wymagane,  ale  nie  chcę  zdradzać  pewnych  elementów,  które  będą  dla
wszystkich obecnych na uroczystości miłą niespodzianką.

Radny Gabriel Grzejszczak: Takie pytanie uzupełniające, bo liczymy, że pabianicki sport
będzie  się  rozwijał  więc  rozumiem,  że  miejsca  na  przyszłych  olimpijczyków  będą
uwzględnione?



Naczelnik Waldemar Boryń: Oczywiście też są przewidziane.

Następnie wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie nadania imienia hali sportowej przy Szkole Podstawowej
nr 13 w Pabianicach 

Głosowanie: za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Ad. 7
Sprawy różne:

Przewodnicząca  Komisji  Iwona  Marczak  poinformowała,  że  radni  otrzymali  wcześniej
informacje dotyczące:
- Protokół z posiedzenia Rady Sportu w dniu 13.07.2023 r. (zał. nr 6)

Nie wniesiono do nich żadnych uwag.

Innych spraw różnych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji Iwona Marczak zamknęła
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu o godz. 13:05.

Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Protokołowała: Przewodniczyła:

.
Katarzyna Durajska Iwona Marczak


